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Írásbeli kérdé s
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Megmarad-e a termálvizek visszasajtolásának kötelezettsége?” címmel, a Házszabály 91 . § -
a alapján kérdést kívánok intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz .
Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A jelenlegi hatályos jogi szabályozás szerint, az aki termálvizet mez őgazdasági vagy ipar i
célra használ, köteles megoldani annak az eredeti közegbe való visszajuttatását . A kérdésem
az, hogy nem tervezi-e a minisztérium ennek a rendkívül kemény és diszkriminatí v
szabálynak az enyhítését, mivel az rendkívül súlyos terheket ró a Szentes- és csongrá d
környéki fóliás zöldség- és gyümölcstermeszt őkre?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :

Farkas Sándo r
FIDESZ Magyar Polgári Szövetség
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